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رئیس جمهور با بیان اینکه اغتشــاش ها و آشوب های اخیر از جلوه های فتنه 
دشــمن است، تأکید کرد که این جامعه اجازه نخواهد داد دوباره نظام سلطه 

بر سرنوشتش مسلط شود.
بــه گزارش ایســنا، ســید ابراهیم رئیســی در آیین پاسداشــت روز کتاب، 
کتاب خوانی و کتابدار با اســتناد به آیه شــریفه ای که در آن آمده ســوگند 
به قلم، بر این نکته که مســطور )نوشته( باید موجب هدایت انسان و ارتقای 
نسل ها باشــد، تأکید کرد و گفت: مسطور باید باعث هدایت و ارتقای انسان، 

علم و دانش و ارتقای فکری نسل ها و عصرها باشد.
وی تأکید کرد که آنچه برای یک مسطور مهم است، مفید و نافع بودن است. 
رئیس جمهور همچنین خاطرنشان کرد: مدیریت کتاب مسئله مهمی است، 
تألیف کتاب مهم است، مؤلف کتاب بسیار اهمیت دارد، چاپ و نشر کتاب مهم 

است و کتاب خوانی و کتابداری هر دو مهم است.
وی افــزود: برخی فکــر می کنند کتابداری صرفاً دانســتن نــام کتاب ها و 
طبقه بندی آن هاست، اینطور نیست؛ بلکه کتابداری دانشی بسیار مهم است. 
رئیــس جمهور همچنین تصریح کرد: جایی که کتابداری به عنوان یک علم، 
توانســته کتابخانه را مدیریت کند، کتاب ها برای عصرها و نسل ها باقی مانده 

 است. وی در بخشی از سخنانش گفت: به اهالی کتاب توصیه می کنم در آنچه 
انجام شــده و آنچه باید از این بعد انجام گیرد، بازنگری کنند. رئیسی یادآور 
شد که قشر فرهیخته کتابدار که اکثراً از بانوان کشور هستند، حتماً باید مورد 

حمایت قرار گیرند.
وی با بیان اینکه از معیارهای مهم میزان رشــد فرهنگی یک کشور توجه به 

کتابخانه های عمومی است، گفت: نشاط اجتماعی، امید به زندگی و شادمانی 
مردم در توجه به کتاب و کتاب خوانی است.

وی در ادامه به بیان خاطره ای پرداخت و گفت: امام جمعه قائم شــهر که پدر 
دو شــهید اســت، می گفت خرج دامادی فرزندان شهیدش را هزینه  ساخت 
کتابخانه کرده  اســت. او با هزینه خودش در جویبار کتابخانه ای را وقف کرد 
و بهترین کار ممکن را ســاخت کتابخانه دانست. رئیس جمهور با بیان اینکه 
فقدان کتاب در ســبد خرید خانوارها به خاطر قیمت آن مسئله مهمی است، 
تصریح کرد: از کارهای مهم وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی ایجاد دسترسی 
آســان به کتاب از طریق کتابخانه های عمومی و دیجیتال است. کتاب خوانی 
برای جامعه ما ضروری اســت و باید برای آن برنامه ریزی جدی و روزانه انجام 
شــود. رئیس جمهور در بخشی از ســخنان خود با بیان اینکه اغتشاش ها و 
آشوب های اخیر از جلوه های فتنه دشمن است، گفت: ببینیم دشمن با آنهایی 
که فکر می کردند می خواهد نجاتشــان دهد، چگونه رفتــار کرد. اینها به نام 
آزادی و توجه به حقوق انسان ها بسیاری از جوامع را به هم ریختند. وی تأکید 
کرد: نظام ســلطه بهمن ۵۷ از این کشــور بیرون رانده شد. این جامعه اجازه 

نخواهد داد دوباره نظام سلطه بر سرنوشتش مسلط شود.

رئیس قوه قضائیه گفت: ما بر تأمین آزادی های مشروع آحاد جامعه تأکید داریم 
و بر همین اســاس ضرورت دارد روش های تحقق این آزادی ها در سطح جامعه 
تعیین و تبیین شود و در قبال آنها گفتمان سازی صورت گیرد. به گزارش ایسنا 
به نقل از مرکز رســانه قوه قضائیه، حجت الاســلام و المسلمین محسنی اژه ای 
طی سخنانی در نشست با اعضای هیئت نظارت بر مطبوعات، ضمن برشمردن 
شاخصه های مبحث »جهاد تبیین«، مقوله تبیین و روشنگری در امور فرهنگی و 
اجتماعی را از جمله اولویت های بسیار حائز اهمیت دانست و اظهار کرد: با تبیین 
و روشنگری و بیان ابعاد و زوایای حقیقی و واقعی امور می توانیم راه تحریف ها، 
کج فهمی ها، غرض ورزی ها و تحلیل های ناصواب را مسدود کنیم. رئیس دستگاه 
قضا با اشــاره به اهمیت کاربرد مقوله آسیب شناسی در قبال حوادث و اتفاقات 
اجتماعی برای پیشگیری از وقوع مجدد آنها، تصریح کرد: حوادث ناگوار اگرچه 
در دل خود واجد و موجد خســارت و آسیب هستند، اما می توان از این تهدید، 
خلق فرصت کرد و با اتخاذ آسیب شناسی های تخصصی، ضمن پیشگیری از وقوع 
مجدد حوادث ناگوار، ضعف ها و خلل ها را مرتفع کرد. محسنی اژه ای در ادامه با 
اشاره به ساختار و کارکرد هیئت نظارت بر مطبوعات، فلسفه عضویت نمایندگان 
قوا و دستگاه های مؤثر فرهنگی در این هیئت را، چندوجهی بودن مقوله فرهنگ 
و رســانه و اهمیت این مقوله ها در ابعاد مختلف دانســت. رئیس قوه قضائیه با 
اشاره به تحولات و تطوراتی که عرصه رسانه در ابعاد نرم افزاری و سخت افزاری 
طی ســال های اخیر تجربه کرده است، گفت: با عنایت به جمیع تحولات عرصه 
رســانه از جمله ظهور پدیده هایی نظیر انسان- رسانه و سایر دگرگونی ها در این 
عرصه، حتماً ممکن اســت نیاز به اصلاح و ایجاد قانــون در حوزه مطبوعات و 
رسانه در کشور با در نظر گرفتن نظر نخبگان رسانه و کارشناسان وجود داشته 
باشد. محســنی اژه ای در ادامه مبحث »اقتصاد رســانه« را موردتوجه قرار داد 

و اظهار کرد: باید ســازوکارها و روال هایی تعبیه و تهیه شــود که رسانه های ما 
بتوانند بدون وابســتگی به جناح و جریانی به استقلال مالی و اقتصادی برسند 
و دارای درآمد روشــن و شفاف باشــند. رئیس قوه قضائیه در ادامه به تبیین و 
تشریح برخی مقوله ها و گزاره ها پرداخت که بعضاً در سطح جامعه نسبت به آنها 
دوگانگی و تغایر وجود دارد؛ »شفافیت«، »انتقادپذیری«، »گفت وگو«، »تناسب 
مجازات با جرم و مجرم«، »نحوه انتشــار گزارش های اولیه فســاد و مواجهه با 
پخش کننده گزارش یا افشاگر« و »مصادیق تهدید امنیت روانی مردم« از جمله 
مقوله ها و گزاره هایی بود که ریاســت دســتگاه قضا بر ضــرورت تبیین آنها در 
سطح جامعه در وهله نخست و سپس گفتمان سازی و فرهنگ سازی این موارد 
تأکید کرد. محسنی اژه ای بیان داشت: همگان بر ضرورت انتقاد و انتقادپذیری 
تأکید دارند؛ اما محدوده این انتقاد چیســت؟ انتقاد ســازنده کدام است؟ طبق 
قانون، انتقاد ســازنده مشروط به دارا بودن منطق و استدلال و پرهیز از توهین، 
تحقیر و تخریب اســت؛ آیا امروزه الفاظی که تحت عنوان و ذیل مقوله »انتقاد« 

مطرح می شــود، همگی واجد منطق و اســتدلال و اجتناب از توهین و تخریب 
اســت؟ چه دستگاه هایی در این خصوص وظیفه فرهنگ سازی را دارند؟ رئیس 
دســتگاه قضا افزود: امروز همگان از ضرورت انجام گفت وگو و مفاهمه ســخن 
می گویند؛ تأکید ما نیز بر انجام گفت وگو با منتقدان و معترضان است؛ اما مبانی 
این گفت وگو چیست؟ محدوده آن کدام است؟ سازوکارهای گفت وگوی توأم با 
ادب و نزاکــت و حفظ ارزش ها چگونه باید تعیین شــود؟ کدام نهاد باید مبانی 
انجــام گفت وگو و مفاهمه را در ســطح جامعه ترویج و تبیین کند؟ محســنی 
اژه ای در ادامه به تشــریح مقوله »تناســب مجازات با جرم و مجرم« به ویژه در 
حوزه جرائم مطبوعاتی و رســانه ای پرداخت و گفت: شما اعضای هیئت نظارت 
بر مطبوعات در مقام کارشناسان این حوزه چه پیشنهاداتی دارید تا به گونه ای 
تمهید شود که مجازات در حوزه جرائم رسانه ای با جرم و مجرم تناسب داشته 
باشــد و ارفاقات قانونی لحاظ شده در این راستا القای تبعیض در سطح جامعه 
نکند. وی با اشــاره به حکم انتصاب خود به سمت ریاست قوه قضائیه از ناحیه 
رهبری و تأکید رهبری بر اهتمام جدی به مأموریت های اساسی دستگاه قضا در 
قانون اساســی از جمله تأمین آزادی های مشروع، گفت: ما بر تأمین آزادی های 
مشروع آحاد جامعه تأکید داریم؛ بر همین اساس ضرورت دارد روش های تحقق 
این آزادی ها در سطح جامعه تعیین و تبیین شود و در قبال آنها گفتمان سازی 
صورت گیرد. پیش از سخنان رئیس قوه قضائیه، اسماعیلی وزیر فرهنگ و ارشاد 
اســلامی به ارائه گزارشی از عملکرد هیئت نظارت بر مطبوعات طی دوره اخیر 
پرداخت. همچنین در این جلســه علاوه بر معاون مطبوعاتی وزارت فرهنگ و 
ارشاد اســلامی و دبیر هیئت نظارت بر مطبوعات، نمایندگان مدیران رسانه ها، 
مجلس، قوه قضائیه، شورای عالی انقلاب فرهنگی، شورای عالی حوزه علمیه قم 

و دانشگاهیان نیز به بیان مطالب و نقطه نظرات خود پرداختند.

رئیسی: 

اغتشاش جلوه فتنه دشمن است

محسنی اژه ای:

 بر تأمین آزادی های مشروع آحاد جامعه تأکید داریم

قالیباف:

انتقال کاربران به صورت 
دستوری امکان پذیر نیست

رئیس مجلس شــورای اســلامی با بیــان اینکه کوچ 
کاربران باید توأم با تســهیلگری و انگیزه باشد، گفت: 
انتقال مردم از یک پلتفرم خارجی به پلتفرم داخلی به 

صورت دستوری امکان پذیر نیست.
به گزارش خبرگزاری صدا وسیما، محمدباقر قالیباف 
در نشســت علنی دیروز )ســه شــنبه، ۲۴ آبان ماه( 
مجلس شــورای اسلامی پس از بررسی سؤال مجتبی 
رضاخواه از وزیر ارتباطــات و فناوری اطلاعات درباره 
راه اندازی شــبکه ملی اطلاعات و پلتفرم های داخلی 
خطاب به وزیــر ارتباطــات، گفت: امــروز در حوزه 
شبکه های اجتماعی و پیام رسان ها باید به دو موضوع 
دقت کنیم؛ بدون شک امروز مهم ترین خواسته و توقع 
مردم ما، مجلس، دولت و همه از جنابعالی این اســت 
که یک پلتفرمی در حوزه شبکه اجتماعی داشته باشند 
که پرسرعت و ارزان باشد. در حال حاضر برخی اوقات 
هزینه اینترنت در حوزه شبکه های داخلی با قیمت ها 
در بخش خارجی برابر است. باید این مزیت ها را شما 

ایجاد کنید.
رئیس مجلس شــورای اســلامی افزود: همانگونه که 
اشاره شد، کسب و کار بسیار مهم است. باید به امنیت 
و تضمین امنیت در این حوزه توجه کرد. اخیراً نیز بر 
اساس فتوای حضرت آقا، رئیس محترم قوه قضائیه به 
همه دســتگاه های نظارتی در این بخش، بخش نامه را 

ابلاغ کردند.
وی ادامه داد: انتقال کاربران از یک پلتفرم خارجی به 
پلتفرم داخلی به صورت دســتوری امکان پذیر نیست 
و این انتقال باید به صورت کوچ که توأم با تسهیلگری 
و انگیزه اســت، انجام شود که امروز این تسهیلگری و 
انتقال را کم می بینیم؛ یعنی برخی دستگاه ها موانعی 

می گذارند که سزاوار نیست و باید رفع شوند.
رئیس قوه مقننه کشــورمان افــزود: مطمئناً اگر این 
پلتفرم ها ســرعت و امنیت شــخصی داشــته باشند، 
همه مــا می خواهیم که یک پلتفــرم داخلی این کار 
را انجــام دهــد. وی تصریح کرد: نکتــه دوم مربوط 
به پیام رســان اســت؛ بخشــی از کار های ما به پیام 
رســانی نیاز دارد که دسترســی بخــش خارجی نیز 
داشــته باشــد؛ به طور مثال حوزه علــم و دانش ما، 
دانشگاه ما، دانشــجوی ما، تجار ما و آن هایی که کار 
بخــش اداری انجام می دهند، کــه باید به این بخش 
 حوزه پیام رســان نیز تســلط داشته باشــیم و آن را 
دنبال کنیم. رئیس مجلس شــورای اســلامی گفت: 
امیــدوارم پلتفرم داخلی همانگونه که خواســت همه 
مردم است و آقای رضاخواه نیز سؤال خود را که سؤال 
بیش از ۷۰ نفر نمایندگان بود، مطرح کردند، با انگیزه 
و تسهیلگری شرایط را برای کوچ کردن فراهم کند که 

ان شاءالله مردم به زحمت نیفتند. 

آگهی مناقصه عمومی 1401-636
نوبت اول:1401/08/25  شیرازنوین

نوبت دوم: 1401/08/26  طلوع

شــهرداری شیراز در نظر دارد اجرای عملیات اجراء، مرمت و بهسازی پاکت پارک ها در سطح شهرداری منطقه 8 تاریخی را از طریق برگزاری مناقصه 

عمومی در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( با شماره فراخوان 2001096688000188 اشخاص واجد شرایط واگذار نماید. لذا از کلیه متقاضیان 

دعوت به عمل می آید با مراجعه به آدرس WWW.Setadiran.ir نسبت به دریافت اسناد مناقصه و تحویل آن اقدام نمایند. در صورت عدم عضویت قبلی، 

ثبت نام در سامانه مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی صاحبان امضای مجاز از سوی متقاضیان جهت شرکت در مناقصه الزامی است. ضمناً در 

صورت نیاز به اطلاعات بیشتر شماره تلفن: 07137399075 آماده پاسخ گویی می باشد.

 مبلغ برآورد اولیه: 24/529/412/050 ریال

 مدت قرارداد: 8 ماه 

1- شرایط شرکت کنندگان: کلیه اشخاص حقوقی دارای حداقل رتبه 5 در رشته ابنیه از سازمان برنامه و بودجه دارای سابقه مشابه یا مرتبط با موضوع 

مناقصه ، ارائه گواهینامه تایید صلاحیت ایمنی از اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی 

 محل انجام کار: سطح شهرداری منطقه 8 تاریخی

 مبلغ ســپرده شــرکت در مناقصه 1/230/000/000 ریال بصورت ضمانت نامه بانکی یا فیش واریزی نقدی بحساب سپرده 100805504742کد مرجع 

100977 بانک شهر شعبه چمران بنام شهرداری شیراز 

 برندگان اول و دوم مناقصه هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنان به ترتیب ضبط خواهد شد.

 در زمان انعقاد قرارداد 5% مبلغ پیشنهادی بعنوان ضمانت حسن اجرای تعهدات بصورت ضمانت نامه بانکی یا فیش واریزی اخذ می گردد.

 آخرین مهلت دریافت )توزیع( اســناد: متقاضیان می توانند حداکثر تا ساعت 15:30 روز چهارشــنبه مورخ 1401/09/03 از طریق مراجعه به سامانه 

تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( اسناد مناقصه را دریافت نمایند.

 آخرین مهلت ارائه پیشنهادات و ثبت اسناد و مدارک در سامانه حداکثر تا ساعت 14:30 روز چهارشنبه تاریخ 1401/09/16 می باشد. شرکت کنندگان 

می بایست تا تاریخ مذکور سپرده شرکت در مناقصه را به صورت فیزیکی به آدرس شیراز بلوار زینبیه ابتدای خیابان آستانه دبیرخانه شهرداری منطقه 

8 تاریخی تحویل نمایند.

 تاریخ و محل بازگشایی پاکات: روز چهارشنبه ساعت  15:30 مورخ  1401/09/16 در محل چهارراه خلدبرین سالن اجتماعات اداره کل حقوقی شهرداری 

شیراز می باشد. 

 حقوقی شهرداری شیراز می باشد. 

 مدت اعتبار پیشنهاد سه ماه از تاریخ ارائه پیشنهاد قیمت می باشد.

 هیچگونه وجهی بابت پیش پرداخت داده نخواهد شد.

 بدیهی است هزینه آگهی بعهده برنده مناقصه خواهد بود.

 شهرداری در رد یک یا تمام پیشنهادها مختار می باشد در اینصورت سپرده ها مسترد می گردد.

 شرکت در مناقصه ودادن پیشنهاد به منزله قبول شروط و تکالیف شهرداری موضوع ماده 10 آئین نامه معاملات شهرداری می باشد.

 سایر اطلاعات و جزئیات مربوط به مناقصه در اسناد مناقصه مندرج است.

 آگهی و اطلاعات مربوط به مناقصه از طریق سایت https://shaffaf.shiraz.ir قابل مشاهده می باشد.

 متقاضیان شرکت در مناقصه موظف به ثبت نام در سایت vendor.shiraz.ir می باشند.

 اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه: مرکز تماس: 1456 
1410040: شناسه آگهی

اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری شیراز

 آگهی مفقودی 
ســند کمپانی خودرو ســواری هاچ بک هایما تیپ S7-AT به رنگ آبی سیر مدل 1395 به 
شماره شاســی NAAD19XZ3GI620082 و شماره موتور 484QA62000485G به شماره 
پلاک ایران 73-976 ی 21 به نام محمدعلی رزاقی اردکانی مفقود گردیده و از درجه اعتبار 

ساقط گردیده است.

رئیس کمیسیون عمران مجلس گفت: خدمات زیربنایی و غیره را با فرمول 
بازپس گیری زمین های تجاری و اقتصادی که به افراد واگذار شده و شخص 
هیچ اقدامی برای ســاخت انجام نداده، دنبال خواهیم کرد و این زمین ها را 
به دولت باز خواهیم گرداند تا برای تأمین مالی آن منطقه استفاده شود. به 
گزارش خانه ملت، محمدرضا رضایی کوچی رئیس کمیسیون عمران مجلس 
شورای اسلامی در نشست رسیدگی به درخواست های شهروندان ساکن در 
مســکن های مهر پردیس که با حضور محسن پیرهادی رئیس فراکسیون 
مدیریت شهری مجلس و مجتبی توانگر نماینده مردم تهران، ری، شمیرانات، 
اسلامشــهر و پردیس و همچنین معاونین وزیر راه و شهرسازی، مدیرعامل 
شرکت عمران پردیس، فرماندار و نمایندگان ساکنان در پروژه های فازهای 
مختلف پردیس در سالن جلسات شرکت عمران این شهر برگزار شد، ضمن 
تشــکر از حضور شهروندان مساکن مهر پردیس در این نشست، گفت: پس 
از سهل انگاری های سال های قبل تلاش می کنیم تا در مجلس در تخصیص 
بودجه برای این شــهر اقداماتی انجام دهیم تا به تدریج مشکلات حل شود. 
وی ادامه داد: در ســال ۸۷ حدود ۵۰هزار میلیارد تومان خط اعتباری برای 
ســاخت ۲میلیون مسکن اختصاص یافت و بنا بود جانمایی محل ساخت و 

نظارت خوبی برای مسکن مهر داشته باشیم. رضایی کوچی افزود: در حین 
اجرا و شــروع کار ایراداتی وجود داشــت؛ زیرا در یک منطقه نزدیک تهران 
جانمایی درســتی صورت نگرفت و ارائه خدمات و نیازهای یک شهر بزرگ 
۳۰۰هزار نفری دیده نشد. رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی 
افزود: ارائه خدمات، ســاخت مراکز تجاری، رفاهی، درمانی، فضای ســبز، 
مدرسه و غیره دیده نشد و طراحی خوبی از اول وجود نداشت تا زمین هایی 
را با کاربری تجاری به صورت آزاد به فروش بگذارند. اکنون دسترسی ساکنان 
به مراکز تجاری، درمانی و غیره بســیار کم است و این یعنی طراحی اولیه 

خوب نبوده و کار هر فاز این شــهر را شروع کرده اند و سپس یادشان افتاده 
که این شــهر به خدمات نیاز دارد. رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای 
اسلامی با بیان اینکه مشکل اصلی تأمین حدود ۱۴هزار  میلیارد تومان بودجه 
برای تکمیل و تحویل مساکن مهر اســت، تأکید کرد: در کوتاه ترین زمان 
دســتگاه خودپرداز در فازهای جدید باید راه اندازی شود و برای رفع دیگر 
مشــکلات، جلساتی را در کمیســیون عمران و با حضور نمایندگان تهران، 
متقاضیان و مســئولان شهرســتان برگزار و نتایج آن را اعلام خواهیم کرد 
و این جلسات اســتمرار خواهد داشت. این نماینده مردم در مجلس تأکید 
کــرد: خدمات زیربنایی و غیره را با فرمول بازپس گیری زمین های تجاری و 
اقتصادی که به افراد واگذار شــده و شخص هیچ اقدامی برای ساخت انجام 
نداده، دنبال خواهیم کرد و این زمین ها را به دولت باز خواهیم گرداند تا برای 
تأمین مالی آن منطقه استفاده شود. رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای 
اســلامی اضافه کرد: یک هزار پرونده از زمین هایی که طی سال های گذشته 
با قیمتی پایین واگذار شــده اما خریــدار کاری انجام نداده، وجود دارد. این 
 زمین ها می تواند تبدیل به منابع مالی برای دولت جهت تکمیل مسکن مهر 

پردیس شود. 

رئیس کمیسیون عمران مجلس:

اراضی راکد منابع مالی 
جدید دولت شود 

به گزارش ایســنا، سرپرســت دفتر امور شــهری و شوراهای 
استانداری فارس از شهرداران خواست تا پروژه های سال آینده 
را به دســتگاه های خدمات رسان اطلاع رسانی کنند تا هزینه 
تأسیســات آنها دیده شود. سید احسان اصنافی سه شنبه ۲۴ 
آبان در همایش شــهرداران فارس در شیراز بیان کرد: معمولًا 
شهرداری ها به دلیل درآمد هزینه بودن بیشترین هجمه را در 
حوزه مدیریتی در شرایط خاص اقتصادی و اجتماعی متحمل 
می شــوند. او همچنین با بیان اینکه ســازمان شهرداری ها به 
عنوان یکی از سازمان های وابسته کشور زیرمجموعه معاونت 
عمرانی درآمده اســت، ابراز امیدواری کــرد که حرکت رو به 
جلویی در این باره داشــته باشیم. سرپرست دفتر امور شهری 
و شوراهای اســتانداری فارس خاطرنشان کرد: با دستور وزیر 
کشور، ماشین آلات عمرانی به شهرداری شهرهای زیر ۱۰هزار 
نفر جمعیت داده نمی شود. اصنافی به ساختار شهرداری ها در 
فارس هم اشــاره کرد و با بیان اینکه ۱۲۱ شــهرداری و ۱۱٦ 
شــورا در استان داریم، گفت: درخواست برگزاری آزمون برای 

جذب نیرو در شهرداری های استان داده شده است.
او اعلام کرد که ۴٦۰۰ پســت در شهرداری های استان به جز 
شــهرداری شیراز داریم که حدود ۱۸۲۰ مورد آن با تصدی و 
مابقی بلاتصدی است. سرپرست دفتر امور شهری و شوراهای 
اســتانداری فارس به لایحــه درآمد پایدار در شــهرداری ها 
هم اشــاره و بیان کرد: این مهم اساســی تریــن موضوع در 

شهرداری ها به دلیل تغییر روابط حاکم بر این مجموعه هاست. 
اصنافی با بیان اینکه پیش نویس آیین نامه ســرمایه گذاری 
تهیه شده و در حال ارسال به هیئت وزیران است، از شهرداران 
خواســت تا پروژه های ســال آینده را به دستگاه های خدمات 
رسان اطلاع رســانی کنند تا هزینه تأسیسات آنها دیده شود. 
او در بخش دیگری از ســخنان خود با بیان اینکه تعدادی از 
شــهرداری های فارس برای اجرای فیبر نوری اقدام کرده اند، 
گفت: فضا از ADSL به سمت استفاده از فیبر نوری رفته که 
درآمد خوبی هم به دنبال دارد. اصنافی با بیان اینکه در شیراز 
اجرای کل شــبکه فیبر نوری را شهرداری متقبل شده است، 
گفت: به دلیل درآمد مطلوب، نمی توان به راحتی از کنار این 
موضوع گذشت؛ به ویژه در شهرهای بالای ۱۰هزار و ۵۰۰ نفر 

جمعیت که فرصت خوبی است. 

یک مسئول در استانداری فارس خواستار شد:

اعلام پروژه های سال آینده
 توسط شهرداری های فارس

مدیرکل امور زمین بنیاد مسکن
 انقلاب اسلامی کشور:

اعطای تسهیلات نویدبخش 
محرومیت زدایی است

مدیرکل بنیاد مسکن فارس: 69 درصد مسکن 
روستایی مقاوم سازی شده است 

نشست هم اندیشــی امور زمین و صدور سند روستایی با 
حضور مجیدی مدیرکل امور زمین بنیاد مســکن انقلاب 
اسلامی کشور، زمانی مدیرکل بنیاد استان فارس، حمیدی 
معاون عمران روستایی اســتان و مدیران شهرستان ها با 
هدف رفع مشــکلات در ســامانه ها و تبادل نظر اطلاعات 
دســتورالعمل ها و بخش نامه ها در سالن جلسات اداره کل 

برگزار شد.
بــه گزارش روابط عمومی بنیاد مســکن اســتان فارس، 
مجیدی مدیرکل امور زمین بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 
کشــور در این نشســت بر لزوم اســتفاده از ظرفیت های 
قانونی در راســتای توسعه روســتایی و محرومیت زدایی 
تأکید کرد و اظهار داشــت: اعطای تســهیلات واحدهای 
مســکونی روســتایی به میــزان ۲۰۰میلیــون تومان با 
بازپرداخت ۲۰ساله و سود پنج درصد ابلاغ گردیده و برای 
این تسهیلات ضمانت سفته ای زنجیره ای سه نفره در نظر 
گرفته  شده و زمینه ساز توسعه دوچندان در روستاهاست.

وی با بیان اینکه ۵۰ درصد واحدهای مسکونی روستاهای 
کشــور نیازمند بازسازی و نوسازی است، خاطرنشان کرد 
که تعهدات این بنیاد ســاخت ســالانه ۲۰۰هزار مسکن 
روستایی اســت این تعهد طبق سال های گذشته در حال 
انجام اســت و بــا توجه به عملکرد خوب بنیاد مســکن، 
مأموریت ساخت ۲۰۰هزار واحد مسکونی در شهرهای زیر 

۱۰۰هزار نفر نیز برعهده  این بنیاد گذاشته شده است.
مدیرکل بنیاد مســکن اســتان فارس هم در این نشست 
گفت: در ۲۰ ســال گذشته در این استان ۲٦۰هزار واحد 
مســکونی روســتایی از مجموع ۳۷۰هزار واحد مسکونی 
موجود که حدود ٦۹ درصد است، مقاوم سازی شده است. 

این شاخص مقاوم سازی فراتر از متوسط کشوری است. 
عطاءالله زمانــی  افزود: اکنون ضمن انجام همین رویکرد 
برای تداوم مقاوم سازی روستایی مبنای کار این است که 
با روش های جدید مقاوم سازی ها ادامه یابد و مبحث هشتم 
مقررات ملی ســاختمان به گونه ای بهتر عملیاتی شود و 

آیین نامه های آن اجرایی گردد.
مدیرکل بنیاد مسکن اســتان فارس، استقبال روستاییان 
از دریافت تســهیلات کم بهره و حتی تسهیلات بلاعوض 
را لازمه شتاب بخشــی در مقاوم سازی مسکن روستایی 
دانســت و گفت: روستاییان استقبال بیشــتری کنند تا 
مقاوم ســازی روستایی با سرعت بیشتری ادامه یابد. بنیاد 
مسکن علاوه بر تسهیلات مقاوم سازی، کمک های فنی و 
مهندسی هم به روستاییان ارائه می دهد تا شتاب بخشی 
بیشتری را در مقاوم سازی مسکن روستایی شاهد باشیم.

بستری ۱۶۳ بیمار مشکوک به کرونا 
در بیمارستان های فارس

معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی شیراز گفت: با بستری ۱۴ 
بیمار جدید طی ۲۴ ساعت گذشته، هم اکنون ۱٦۳ بیمار مثبت 
و مشــکوک دارای علائم کرونا در بیمارســتان های استان فارس 
بستری هستند. عباس رضاییان زاده معاون بهداشت دانشگاه علوم 
پزشکی و خدمات بهداشــتی درمانی شیراز اظهار کرد: از ابتدای 
شــیوع بیماری کرونا تاکنون، ۲میلیون و ۲۵۳هزار و ۲۹۲ تست 
تشخیصی مولکولی و تست سریع در آزمایشگاه های استان تهیه 
شــده که با بررسی نمونه های انجام شده، ٦٦۱هزار و ٦۸۴ بیمار 
مثبت شناسایی شده است. او ادامه داد: از مجموع تست های انجام 
شده از ابتدای شیوع تاکنون، یک میلیون و ۸۲۵هزار و ۵٦۲ تست 
تشــخیصی مولکولی بوده که ۵۳۳هــزار و ۵۷ مورد بیمار مثبت 
قطعی شناســایی شده است. رضاییان زاده بیان کرد: همچنین از 
ابتدای آغاز طرح شــهید حاج قاسم سلیمانی تاکنون، ۴۲۷هزار 
و ۷۳۰ مورد تســت سریع انجام شــده و ۱۲۸هزار و ٦۲۷ بیمار 
مثبت شناسایی شده است. معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی 
و خدمات بهداشتی درمانی شیراز تصریح کرد: با بستری ۱۴ بیمار 
جدید طی ۲۴ ســاعت گذشــته، هم اکنون ۱٦۳ بیمار مثبت و 
مشــکوک دارای علائم در بیمارستان های استان بستری هستند 
که از این تعداد، ۲۸ بیمار به علت وخامت شــرایط جســمی، در 

بخش های ICU مراقبت های ویژه درمانی دریافت می کنند.
او ادامه داد: در ۲۴ ساعت گذشته، موردی جدیدی از فوت ناشی 
از کوویــد ۱۹ در فارس گزارش نشــده و مجموع جان باختگان 
ناشــی از کووید ۱۹ از ابتدای شیوع بیماری تاکنون، هشت هزار و 
۱٦۵ نفر اســت. معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی و خدمات 
بهداشتی درمانی شیراز اضافه کرد: همچنین از ابتدای شیوع این 
بیماری تاکنون ٦۵۳هزار و ۴۲۹ هم اســتانی مبتلا به کووید ۱۹ 
بهبود یافته اند که از بیمارســتان ها ترخیــص یا از ایزوله خانگی 
خارج شــده اند. او گفت: در حال حاضر مجموع تعداد دوز تزریق 
شده واکســن کرونا در شهرستان های زیرمجموعه دانشگاه علوم 
پزشــکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز با احتساب ۴ دوز، به 
۸میلیون و ۲۸۳هزار و ۷۷۷ دوز رسیده که از این تعداد ۳میلیون 
و ۴۳۴هزار و ۵۹۸ دوز نوبــت اول، ۳میلیون و ۱۴۱هزار و ۵٦۹ 
دوز نوبت دوم، یک میلیون و ۵۷۵هزار و ۲۴۰ دوز نوبت ســوم و 

۱۳۲هزار و ۳۷۰ دوز یادآور واکسن بوده است.


